KELLER REGIONAL GIFTED CENTER

3020 W. 108TH STREET, CHICAGO, ILLINOIS 60655 (773)535-2636 – OFFICE (773)535-2635 – FAX

LOCAL SCHOOL COUNCIL MEETING MINUTES

ORGANIZATIONAL MEETING

Media Center - Keller Regional Gifted Center Monday, July 7, 2025 at 1:00 p.m.

Call to Order: The July 7, 2025 Organizational Meeting of the Keller Regional Gifted Center was called to order by Principal Conley at 1:21 p.m. A quorum was present.

Members in attendance: Chalese Conley Dunbar, Jamie Campbell, Diannia Jemison, Queen Jones, Erin McDuffie, Yang Sun (virtual), Malik Walls, Ethelyn Wess

Absent: Allen Lake, Nonyerem Onyebuagu, Carla Stewart,

The motion to allow LSC members to participate via Google Meet was passed at 1:22p.m. The motion was made by Ms. Jemison and Ms. Jones gave the second; all members physically present were in favor.

Malik Walls was selected as Temporary Chair.

Ethelyn Wess was selected as Temporary Secretary.

Approval of Agenda: The July 7, 2025 LSC Meeting Agenda was approved at 1:24 p.m. Ms. Jemison made the motion and Ms. Jones gave the second; all members present were in favor.

OFFICERS

The following slate of LSC Officers were nominated and selected for the 2025-26 school year. Ms. Jemsion made the motion to elect the slate of officers and Ms. Jones gave the second; all members were in favor. The motion passed at 1:28 p.m.

Chairperson- Carla Pollard Stewart

Vice-Chair-Malik Walls

Secretary- Ethelyn Wess

FOIA/OMA Officer- Jamie Campbell

COMMITTEE CHAIRS

The Committee Chairs will be selected during the first Regular LSC Meeting of the 2025-2026 School Year.

MEETING SCHEDULE

The LSC Regular Meeting Schedule for the 2025-2026 school was set.

The LSC will meet the third Thursday of the month at 5:00 p.m. with the exception of January and May. The January and May Meetings will be held at 3:30 p.m.

August 21, 2025 @ 5:00 p.m.

September 18, 2025 @ 5:00 p.m.

October 16, 2025 @ 5:00 p.m.

November 20, 2025 @ 5:00 p.m.

December 18, 2025 @ 5:00 p.m.

January 15, 2026 @ 3:30 p.m.

February 19, 2026 @ 5:00 p.m.

March 19, 2026 @ 5:00 p.m.

April 16, 2026 @ 5:00 p.m.

May 21, 2026 @ 3:30 p.m.

BY-LAWS

The adoption of the by-laws were tabled until the next regular meeting in order to give the LSC members adequate time to review them.

RULES OF ORDER FOR LSC MEETINGS

The Keller RGC LSC will employ the Roberts Rules of Order.

ADJOURNMENT

The next Regular LSC Meeting is scheduled for August 21, 2025, at 5:00 p.m. The meeting was adjourned at 1:50 p.m. The motion was made by Ms. McDuffie and Ms. Jones gave the second; all members present were in favor.

Minutes submitted by Ethelyn Wess, LSC Teacher Rep	resentative and Secretary
Approved by:	

凯勒地区天才中心

伊利诺伊州芝加哥市西108街3020号, 邮编60655

(773)535-2636 - 办公室 (773)535-2635 - 传真

地方学校理事会会议记录

组织会议

媒体中心 - 凯勒地区天才中心

2025年7月7日, 星期一, 下午1:00

宣布会议开始: 凯勒地区天才中心组织会议于2025年7月7日下午1:21由校长Conley宣布开始。出席人数达到法定人数。

出席成员: Chalese Conley Dunbar、Jamie Campbell、Diannia Jemison、Queen Jones、Erin McDuffie、Yang Sun(线上)、Malik Walls、Ethelyn Wess

缺席: Allen Lake、Nonyerem Onyebuagu、Carla Stewart

允许LSC成员通过Google Meet参会的动议于下午1:22获得通过。Jemison女士提出该动议, Jones女士附议:所有出席成员均表示赞成。

Malik Walls被选为临时主席。

Ethelyn Wess被选为临时秘书。

议程批准: 2025年7月7日LSC会议议程于下午1:24获得批准。Jemison女士提出该动议, Jones女士附议: 所有出席成员均表示赞成。

官员

以下是2025-26学年LSC官员的提名和选拔名单。Jemsion女士提议选举官员, Jones女士提议第二名;所有成员均赞成。该动议于下午1:28通过。

主席: Carla Pollard Stewart

副主席: Malik Walls

秘书: Ethelyn Wess

FOIA/OMA官员: Jamie Campbell

委员会主席

委员会主席将在2025-2026学年LSC第一次例会上选出。

会议安排

2025-2026学年的LSC例会安排已确定。

LSC会议将于每月第三个星期四下午5:00举行,一月和五月除外。一月和五月的会议将于下午 3:30举行。

2025年8月21日下午5:00

2025年9月18日下午5:00

2025年10月16日下午5:00

2025年11月20日下午5:00

2025年12月18日下午5:00

2026年1月15日下午3:30

2026年2月19日下午5:00

2026年3月19日下午5:00

2026年4月16日下午5:00

2026年5月21日下午3:30

章程

章程的审议被推迟到下次例会,以便LSC成员有充足的时间进行审议。

LSC会议议事规则

凯勒研究型教育中心LSC将采用罗伯特议事规则。

下次LSC例会定于2025年8月21日下午5:00举行。会议于下午1:50休会。McDuffie女士提出动议,	
Jones女士附议;所有出席成员均赞成。	

会议记录由LSC教师代表兼秘书Ethelyn Wess提交
批准人: